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Informace z obce 
Bohumil Kovařík 

 

Vážení spoluobčané, do Vašich 
schránek se dostává Zpravodaj 

č. 2. Chci Vás, spolu 
místostarostou panem Tušlem, 
v tomto čísle seznámit s  děním 
v obci a proto se v tomto čísle 

vrátíme (na žádost) k prvnímu tisku 
tohoto ročníku Zpravodaje. 

Jsou i postupně shromažďovány 
materiály k vydání barevného Zpravodaje s množstvím fotek 
z letošních akcí v obci.   

 

Hočiminka  
 

Tušl Tomáš, místostarosta 
 

V loňském roce bylo Zastupitelstvem Obce Velká Hleďsebe 
schváleno rozpočtové opatření, které umožnilo uvolnit 
finanční prostředky na nezbytné opravy spojovací cesty mezi 
Velkou Hleďsebí a Klimentovem tzv. Hočiminky. Vzhledem 
ke špatným povětrnostním podmínkám na podzim roku 2012 
byla plánovaná oprava přesunuta na letošní rok. Povrch 
komunikace byl v havarijním stavu zejména v úseku od ulice 
Pohraniční stráže k začátku stezky pro pěší.  
Zmíněná oprava byla zahájena v červnu 2013 firmou Karel 
Benda - Zemní a výkopové práce a po odkrytí zbytků 
asfaltového povrchu, který byl značně zdeformován a zvlněn 
(hrozilo poškození spodní části aut), bylo na místě stavby  

 

zjištěno, že pod bývalým asfaltovým krytem zcela chybí 
nutné podloží pro komunikaci určenou pro místní provoz. 
Vrstvy tvořené směsí nesourodých materiálů (písek, hlína, jíl, 
cihly, popel apod) neodpovídají normovým hodnotám 
zatížení pro současný provoz. Navíc podloží vykazovalo 
značnou vlhkost až podmáčenost a spolu s jílovým podložím 
způsobilo to, že se podklad komunikace doslova houpe a to i 
pod chůzi procházejících osob. Bylo proto rozhodnuto, aby 
se stávající vrstvy v uvedeném úseku zcela odstranily, byla 
vhodně upravena zemní pláň komunikace a v ose 
komunikace byla položena drenáž, která svede vody 
z podloží komunikace do přilehlé vodoteče. Pro novou 
komunikaci budou následně položeny takové podkladní 
vrstvy, které vyhoví statickým zkouškám komunikace. Finální 
povrchovou vrstvou asfaltový koberec ve vymezené šířce, 
okrajové části komunikace budou zpevněny zásypem. 
Zbývající část „Hočiminky“ až do Klimentova bude opravena 
lokálně. Jedná se o propadlou část na mostku, lokálně 
propadlé krajnice a jiné nerovnosti. Hlavním cílem opravy 
této komunikace je znemožnění průjezdu aut současnou 
„stezkou pro pěší“, která je vyznačena dopravními značkami. 
Proto budou na mostku přes potok osazeny pevné ocelové 
zábrany, které zcela znemožní průjezd aut. Bude zachován 
průjezd pro cyklisty a kočárky a průchod pro pěší. 
 
Obec Velká Hleďsebe se touto cestou omlouvá všem 
spoluobčanům, kteří tuto komunikaci využívají, za 
prodloužení termínu realizace opravy. Věříme, že po 
dokončení opravy bude komunikace plně sloužit k Vaší 
spokojenosti a bude zcela plnit svůj účel.  

Ve Zpravodaji č. 1 z května 2013 byl uveřejněn článek „Hovoříme se starostou Bohumilem Kovaříkem“. 
V reakci na tento článek byly doručeny dva příspěvky, které si teď můžete přečíst. 

 

Reakce bývalého předsedy TJ Sokol Velká 
Hleďsebe na trestní oznámení. 

V 1. letošním čísle Zpravodaje VH se starosta zmínil o tom, 
že na TJ Sokol Velká Hleďsebe bylo podáno trestní 
oznámení pro nehospodárné nakládání s prostředky 
poskytované  Sokolu obcí.  
Pro upřesnění této informace uvádím, že trestní oznámení 
bylo podáno jmenovitě na mě, jakožto tehdejšího předsedu 
Sokola. Trestní oznámení nebylo podepsáno, jeho anonymní 
autor v něm projevil nejen absolutní neznalost fungování 
Sokola a jeho rozpočtu, ale dokonce zkomolil i moje jméno. 
K celé věci se dále nebudu vyjadřovat, dokud nebude případ 
orgány činnými v trestním řízení uzavřen a soud na základě 
předložených důkazů nerozhodne. 

Igor Panuška  

 

Ad „rozhovor se starostou“,  
Zpravodaj Velké Hleďsebe, ročník 4, č.1 

   Když se nám ve schránce konečně objevilo první letošní 
vydání obecního Zpravodaje, nedočkavě jsem se pustil do 
čtení. V průběhu četby rozhovoru se starostou u mě došlo 
k úkazu, známého z TV reklamy jako “velke bulve.“ Po 
dočtení článku jsem se nevěřícně ujišťoval, že rozhovor byl 
napsán v květnu 2013 a nikoliv před zhruba pětatřiceti lety.  

 
 
 

Natolik jeho styl a obsah připomínal Kojzarovo Rudé Právo 
s jeho články typu „Ztroskotanci a samozvanci“ aj. Už 
samotná forma interview je zarážející. Rozhovor vedou 
anonymní, nejspíše imaginární reportéři, čili starosta se ptá 
sám sebe. Tato forma autointerview je v žurnalistice 
přípustná, musí být ale zřetelně uvedena. Co však je 
rozhodně nepřípustné a šokující je způsob, jakým starosta 
v rozhovoru dehonestoval ing. Greizingera a TJ Sokol VH. 
Nepřekvapilo by mě, kdyby dotčení podali na starostu žaloby 
na ochranu osobnosti resp. pro poškození dobrého jména. 
Pokud se zveřejňuje podání trestního oznámení, musí být 
důvod oznámení uveden v nedokonavém slovesném vidu. 
Vinu či nevinu může určit pouze soud! Do pravomocného 
rozhodnutí soudu nelze také nikoho vyzývat k odstoupení 
z volené funkce!  Tvrzení pana starosty, že „sportovci u nás 
mají pouze dlouhou ruku a chtějí jen brát“ je lživé a urážející. 
Teď musím podotknout, že nehovořím ze zaujatosti. Celý 
život se řídím heslem „živého mě nedostanou tretry ani 
tepláky“ a do fotbalové šestnáctky se dostanu pouze tehdy, 
když si zkracuji cestu do hospody. Mám ale oči a vidím, že 
jenom minimum akcí, kterými se starosta v úvodu rozhovoru 
chlubí, se uskutečnilo bez pomoci členů a příznivců Sokola. 
Troufám si tvrdit, že naopak sportovci jsou v obci jediní, kteří 
ve svém volnu jdou a přiloží ruku k dílu tam, kde je třeba  



a to i bez ohledu na nepřízeň počasí. Někdy to nedopadne stoprocentně, ale „nobody is perfect”, že, pane starosto?  Důležitá 
je ochota, snaha a vůle pomoci. 
   Na závěr už jenom zmínka o tajemném zájemci o kasárna, resp. investorovi, kterému chce obec tento rozsáhlý majetek 
prodat. Veřejnost má právo vědět kdo to je a jaký je jeho konkrétní podnikatelský záměr. Občané také mají právo vědět, proč 
se na nabídku obce ozval jenom jeden zájemce. Nebylo to náhodou proto, že záměr prodat kasárna byl zveřejněn pouze na 
úřední desce a obecních stránkách? V takovém případě by bylo moudré usnesení o prodeji revokovat a vyhlásit tendr 
s celostátním dosahem. 

Václav Bartůšek 

 
Na články odpovídá Bohumil Kovařík 

K vyjádření pana Panušky: 
 

Na Obec Velká Hleďsebe byla 25. 3. 2013 doručena žádost Policie ČR o poskytnutí kopií dokladů k šetřením oznámení ve 
věci podezření ze spáchání trestné činnosti v souvislosti s využitím příspěvků a dotací Obce pro organizaci TJ Sokol Velká 
Hleďsebe.  
Doplním pouze to, že Obec požadované dokumenty Policii ČR poskytla a jako zástupce obce jsem byl i já předvolán 
k sepsání výpovědi. Další podrobnosti nebudu uvádět, protože jsem vázán mlčenlivostí. 
Je pouze rozhodnutím pana Panušky, že zveřejnil to, co jste se dočetli.  

 
K vyjádření pana Bartůška: 
 

Pane Bartůšku, nebudu zde polemizovat o tom, v jakém desetiletí či stolení se momentálně nacházíme a ani k obsahu 
vašeho vyjádření. Stejně tak se nebudu snižovat k urážlivému nádechu následného sdělení. Jste občan pan Bartůšek 
a napsal jste to, co si občan přečetl. Já jsem skutečnosti v článku nepsal jako občan Kovařík, ale informoval jsem veřejnost 
jako starosta obce. Znám své zákonem dané povinnosti k informovanosti veřejnosti a nedovolil bych si podávat lživé 
informace.  
Toť jednoduché a prosté vyjádření. A pokud budete mít nadále pochybnosti, doporučuji prostudovat dokumenty obce, 
které jsou veřejnosti dostupné a které potvrdí mnou uvedené údaje.  
 

A proč jsem vlastně veřejnost informoval? Kromě již zmíněné povinnosti byl v tomto případě i jiný, zásadnější podnět. Po 
obci se šířila řada zavádějících, nepřesných i lživých informací. Nebudu spekulovat o účelu či možném zdroji (zdrojích) 
dezinformací, polopravd a nepravd. To mi nepřísluší. Pouze uvedu, že mnou zveřejněné údaje měly za cíl eliminovat výše 
popsaný stav. 
Jedna neúplnost ovšem v mém článku byla. Ta je ovšem zapříčiněna časovým odstupem mezi rozhovorem a distribucí 
Zpravodaje.  
Na základě šetření kontrolního výboru, který zastupitelstvo obce pověřilo kontrolou naplňování smlouvy mezi Obcí Velká 
Hleďsebe a Klimentovskou a.s., bylo vypracováno, mnou podepsáno, a dne 25.4.2013 podáno na Krajské ředitelství Policie 
Karlovarského kraje – Územní odbor Cheb, oznámení o skutečnostech, nasvědčující tomu, že byl spáchán trestní čin. 
O tomto bylo zastupitelstvo obce informováno na svém 36. zasedání dne 22.5.2013. 
 

Pane Bartůšku, ještě si dovolím Vám, a zároveň i ostatním občanům, odpovědět na dotaz ohledně „tajemného zájemce“ 
o kasárna. To proto, abych se pokusil omezit vzniku různých fám. Píši vědomě OMEZIT, protože má poznání jsou jiná a jsem 
si vědom toho, že se bude stejně šuškat a spekulovat ! 
 

Obec obdržela žádost o odkoupení areálu. Následně si splnila své zákonné povinnosti a zveřejnila záměr prodat areál. Navíc 
byl zveřejněn i podnikatelský záměr zájemce. Pro osvěžení paměti přikládám výpis z  veřejně dostupného dokumentu: 
„Přebudování areálu na vícefunkční zónu, která bude obsahovat zástavbu rodinnými a bytovými domy, dům pro seniory a 
dále prostory pro sport, služby, obchodní prostory a služby dle požadavku obyvatel obce a přilehlého okolí. Pro využití území 
bude zpracována urbanistická studie, která bude blíže specifikovat možnosti zástavby a využití celého areálu).  
 

V listopadu 2012 byla na Obec doručena jediná nabídka k odkoupení a zastupitelstvo určilo vyjednávací komisi.  O všech 
těchto krocích bylo jednáno na veřejných zasedáních zastupitelstva obce, a pokud občan nedojde a má zájem, může 
informace čerpat ze zveřejněných dokumentů. Při veřejných jednáních zastupitelstva byla průběžně podávána i informace 
o prodlužování termínu jednání ze strany zájemce i uváděných důvodech.  
 

Pane Bartůšku, jaké tajnosti spatřujete v těchto krocích obecního zastupitelstva?  
A vaše rada na revokaci usnesení o prodeji a vyhlášení tendru s celostátním dosahem?!  
 

No, i toto bylo na zastupitelstvu již diskutováno a názor je ještě vyčkat.  Důvodem je ona doposud nezrušená nabídka na 
odkoupení areálu. Pokud jste, pane Bartůšku, zaslechl povídání (já ANO) o celém davu zájemců z minulosti, tak k této 
„informaci“ nejsou žádné písemné doklady – tím myslím podané žádosti o koupi.  
Dovolím si ale zdůraznit jeden opomíjený, ale podstatný a limitující fakt, a tím je územní plán areálu kasáren. Podnikatelský 
záměr, prozatím jediného oficiálního zájemce, je v souladu s tímto závazným dokumentem. Každý jiný zájemce by musel ctít 
tento územní plán. Případná přeměna v průmyslový areál by vyžadovala změnu územního plánu areálu kasáren a toto je běh 
na několik let s nejistým výsledkem.   

 

PODĚKOVÁNÍ 
Chtěl bych jménem vedení Obce Velká Hleďsebe touto cestou poděkovat kulturní komisi, členům TJ Sokol Velká Hleďsebe, 
zahrádkářům a dalším dobrovolníkům a zúčastněným za pomoc při přípravě a průběhu konání Dětského dne, který se konal 
v areálu TJ Sokol v sobotu 1.6.2013. Jsem přesvědčen, že i přes nepřízeň počasí a "nezpůsobilý terén" proběhla celá akce 
včetně večerního koncertu skupiny BabaHed velmi úspěšně a ke spokojenosti všech generací. Ještě jednou děkuji a těšíme 
se na další akce.                                                                                                                                Tušl Tomáš, místostarosta  

Informace: Uzávěrka dalšího čísla Zpravodaje V.H. je  30. 8. 2013. Své příspěvky můžete zasílat na tyto adresy: zpravodaj.vh@seznam.cz  /  
matrika@obecvh.cz 
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